
                                      PROTOKÓŁ  NR LXIV/2010 
                                       RADY   MIASTA   ŻAGAO 
                                   z sesji w dniu 4 listopada 2010 r. 
 
 
1.OTWARCIE  SESJI  I  STWIERDZENIE  KWORUM. 

Obrady otworzył Przewodniczący Rady Miasta Z. Mirski o godz. 10:00. 
Stwierdził, że zgodnie z lista obecności w obradach uczestniczy 20 radnych , co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych stanowi kworum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał i decyzji. 
Przewodniczący powitał radnych oraz zaproszonych gości (lista radnych oraz 
zaproszonych gości stanowi załącznik nr 1 i nr 2). 
Obrady odbywały się w Sali Kurlandzkiej ŻPK. 
O terminie posiedzenia radni zostali powiadomieni pisemnie. 
Projekty dokumentów przesłano wraz z zawiadomieniem. 
Nieobecni: 
1)H. Sienkiewicz ( usprawiedliwiony) 
 
2.PRZYJĘCIE  PORZĄDKU  OBRAD. 
Zaproponowany porządek stanowi załącznik nr  3 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady wniósł o wprowadzenie do porządku obrad 3 projektów 
uchwał zgłoszonych przez Burmistrza Miasta na podst. art.20 ust.3 ustawy  
o samorządzie gminnym , jako pkt. 7.25, 7.26, 7.27 oraz o przeniesienie 
pkt.7.12 na pkt.7.28. 
Radny E. Chodao 
zgłosił wniosek formalny  o wycofanie pkt 7.6 z porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie wniosek radnego E. Chodania . 
 
                      Głosowanie: za – 4, przeciw – 12, wstrzymało się- 3 
 
                                                                                                      wniosek nie przeszedł 
                                                                                                          radny A. Budziłło 
                                                                                                          nie głosował 
                                                                                                        
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz z 
poprawkami. 
                        Głosowanie : za- 18, przeciw- 1, wstrzymało się -1 
 



3.PRZYJĘCIE  PROTOKOŁU  Z  POPRZEDNIEJ  SESJI. 
Protokół sesji był wyłożony w BRM do wglądu. 
Nikt z radnych nie wnosił uwag ani poprawek , w związku z tym poddano pod 
głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
 
                Głosowanie : za- 19, przeciw – 0 , wstrzymało się – 1 
 
4.SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA Z DZIAŁALNOŚCI MIĘDZY SESJAMI. 
Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Miasta (zał. nr 5 ). 
Radny E. Chodao zgłosił zapytania: 
- do pkt. 2 – nie dostałem odpowiedzi na moje interpelacje. 
- do pkt.4 – wybrano z konkursu  Miejskiego Konserwatora Zabytków – kto to 
jest , kim jest ta osoba. 
-do pkt.9 – odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników Pałacu 
Książęcego – proszę coś więcej na ten temat. 
-do pkt.12- odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników ŻWIK 
w sprawie zmiany planu inwestycyjnego na 2010 r – jakie to zmiany. 
- do pkt 14- Dzieo Papieski – na czym polegał udział stowarzyszenia Nasze 
Miasto? 
- do pkt 18- odsłonięcie obelisku poświęconego żołnierzom 3 Drezdeoskiego 
Pułku Czołgów Średnich – tam również wystąpiła reklama stowarzyszenia Nasze 
Miasto, w jaki sposób to stowarzyszenie pomagało w powstaniu pomnika? 
- do pkt 20 – udział Burmistrza w wielkiej Gali zorganizowanej pod patronatem 
Ministerstwa Infrastruktury – ile budżet miasta zapłacił za udział w tej 
uroczystości. 
- do pkt 23- dlaczego Burmistrz wysłał pisma do kobiet na bezpłatne badania 
mamograficzne podpisując się Burmistrz Miasta i pani Kurek , skoro za badania 
płacił NFZ. 
 
Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi dla radnego E. Chodania. 
- odpowiedzi na interpelacje dla radnego E.Chodania były udzielane. 
-konkurs na Konserwatora Zabytków wygrała pani Małgorzata Szymaoska –
Dereo. 
- Zgromadzenie Wspólników Pałacu Książęcego i podniesienie dopłat do spółki , 
jest to konsekwencja wcześniej podjętej uchwały o podniesieniu kapitału. 
  
 
 
 
 



- inicjatorem marszu Papieskiego był kapelan wojskowy . trasa marszu była od 
szkoły na Moczyniu , która nosi imię Jana Pawła II do Kościoła Garnizonowego. 
Czy stowarzyszenie Nasze Miasto jest organizatorem , to proszę pytad ich o to. 
- otwarcie pomnika 3 Pułku Czołgów Średnich , miasto dofinansowało pomnik. 
- walkę z rakiem piersi organizuje stowarzyszenie Amazonki i organizuje tą akcję 
od 11 lat – to jest profilaktyka i wypada podziękowad stowarzyszeniu za to . 
 
Radny E. Chodao 
nie mogę podziękowad , bo pytania były konkretne , a ja konkretnych 
odpowiedzi nie otrzymałem. 
 
5.INFORMACJA Z PRAC KOMISJI RADY. 
-komisja Gospodarki Miejskiej – sprawy sesji. 
-komisja Budżetu i Finsnów – sprawy sesji. 
-komisja Bezpieczeostwa i Porządku Publicznego – sprawy sesji. 
-komisja Rewizyjna- sprawy sesji  oraz rozpatrzono skargę pana Jana 
Sierackiego. 
-komisja Oświaty , Kultury , Zdrowia i Pomocy Społecznej – sprawy sesji. 
 
6. SPRAWOZDANIE  Z  WYKONANIA  UCHWAŁ  RADY. 
Sprawozdanie przedstawił Burmistrz Miasta (zał. nr 6)do niniejszego protokołu. 
Pytao ani uwag nie było. 
Rada przyjęła sprawozdanie. 
 
7. PODJĘCIE  UCHWAŁ  W  SPRAWACH : 
7.1-wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w drodze 
bezprzetargowej lokali mieszkalnych stanowiących własnośd Gminy Żagao o 
statusie miejskim. 
(LXIV/111/201) ,(zał. nr 7). 
Radny E. Chodao 
zgłosił uwagę , że dwa mieszkania to są- rodzina prezesa  ŻWiK M.Białego  
i radnego R. Marchewki. 
Naczelnik WGNiE M. Smolarczyk 
odpowiedział, że to również są mieszkaocy Żagania. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
              Głosowanie : za- 19 , przeciw – 1, wstrzymało się – 0. 
 
 
 



7.2- w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży  
w drodze bezprzetrgowej lokali mieszkalnych stanowiących własnośd Gminy 
Żagao o statusie miejskim wraz z oddaniem w użytkowanie wieczyste gruntu. 
(LXIV/112/2010), (zał. nr 8). 
Opinie komisji Rady pozytywne. 
Brak pytao i uwag. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
             Głosowanie : za – 18, przeciw – 1, wstrzymało się – 1. 
 
7.3 – zmieniająca uchwałę Nr XVII/8/2004 Rady Miasta Żagao z dnia 
26.02.2004 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu gminy oraz uchwałę Nr XXXV/92/2005 Rady Miasta 
Żagao z dnia 27.10.2005 r. zmieniająca uchwałę Nr XVII/8/2004 Rady Miasta 
Żagao z dnia 24.02.2004 r. w sprawie zasad wynajmowania lokali 
wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy. 
(LXIV/113/2010), (zał. nr 9). 
Opinie komisji Rady pozytywne. 
Brak pytao i uwag. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
                 Głosowanie : za- 20 – jednogłośnie 
 
7.4.- w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na własnośd Gminy 
Żagao o statusie miejskim nieruchomości położonych na terenie miasta, 
stanowiących własnośd Skarbu Paostwa. 
(LXIV/114/2010), (zał. nr 10). 
Opinie komisji Rady pozytywne. 
Brak pytao i uwag. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
                Głosowanie :za- 20 – jednogłośnie 
 
 
 
 
 
 
 
 



7.5- w sprawie darowizny nieruchomości komunalnej na rzecz Gminy 
         Żagao. 
(LXIV/115/2010),(zał. nr 11). 
Opinie komisji Rady pozytywne. 
Brak pytao i uwag. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
         Głosowanie : za – 20 – jednogłośnie 
 
7.6-w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej 
własnośd Gminy Żagao o statusie miejskim w drodze bezprzetargowej oraz 
wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży. 
(LXIV/116/2010), (zał. nr 12). 
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
       Głosowanie : za – 13, przeciw – 5 , wstrzymało się – 2 
 
7.7 – w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na własnośd Gminy 
Żagao o statusie miejskim nieruchomości położonych na terenie miasta , 
stanowiących własnośd Skarbu Paostwa. 
(LXIV/117/2010), (zał. nr 13). 
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
      Głosowanie : za – 20 – jednogłośnie 
 
7.8- w sprawie zmiany uchwały nr LIX/98/2010 z dnia 16.08.2010 r. dotyczącej 
przystąpienia Gminy Żagao o statusie miejskim do projektów „Przebudowa 
drogi woj. 296 w ciągu ul. Przyjaciół Żołnierza w m. Żagao” oraz „przebudowa 
drogi woj. 296 w zakresie rozbudowy skrzyżowania na rondo w m. Żagao w 
km 26+104”. 
(LXIV/118/2010), (zał. nr 14). 
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
     Głosowanie : za – 20 - jednogłośnie 
 
 
 



7.9 – w sprawie uchylenia uchwały nr LIX/83/2010 z dnia 16.08.2010 r. 
dotyczącej udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Lubuskiego. 
(LXIV/119/2010), (zał. nr 15). 
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
          Głosowanie : za -  20 – jednogłośnie 
 
7.10 -  w sprawie uchylenia uchwały nr LIX/82/2010 z dnia 16.08.2010 r 
dotyczącej udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Lubuskiego. 
(LXIV/120/2010), (zał. nr 16). 
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
        Głosowanie : za – 20 – jednogłośnie 
 
7.11 – zmieniająca uchwałę Nr XXXVII/8/2009 Rady Miasta Żagao z dnia 
22.01.2009 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek i sposobu pobierania 
opłat za parkowanie pojazdów samochodowych na drogach publicznych 
miasta Żagao. 
(LXIV/121/2010), (zał. nr 17). 
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
Radny Z. Opala 
 Czy na ul. Długiej też mają byd miejsca płatne i przy ul. Szlachetnej? 
 
Radna W. Winczaruk 
opłata za wydanie karty abonamentowej jest za duża , 5 zł to za dużo. 
 
Naczelnik WGNiE M. Smolarczyk 
w § 1 ust.2, pkt 5 ul. Długa zastępuje ul. Szlachetną. 
 
radny A. Budziłło 
a co z parkowaniem w soboty. 
 
 
 
 
 
 
 



Prezes MZK M. Paszkiewicz 
- 5 zł za kartę abonamentową , ta kwota była już uchwalona wcześniej, jeżeli 
obniżyd tą Kwotę to ja proponowałbym o 10 zł, miesięcznie o 20 zł, a półroczną  
o 200 zł. Kwota 5 zł wiąże się z drukiem takiej karty, sam koszt wraz  
z hologramem to kwota 3 zł. 
- w soboty pobieramy opłat za parkowanie. Ja wnioskowałem aby znieśd,  
ale jest bardzo dużo samochodów w soboty i znowu nie byłoby gdzie staną  
w centrum miasta. 
 
Radny E. Chodao 
czy projekt tej uchwały jest paoskiego autorstwa? 
 
Prezes MZK M. Paszkiewicz 
tak. 
 
radny E. Chodao 
a ja pamiętam , że to był projekt radnego A. Budziłły ale to, rozumiem  
 jest okres wyborczy. 
 
Burmistrz Miasta 
uchwała wejdzie w życie za dwa  lub trzy miesiące, każda komisja ma swój głos, 
a ja proponuję wykreślid pkt . 5 w § 1 tj. ul. Długą. 
 
 radny E. Chodao 
proponuję opłatę za kartę abonamentową nie 5 zł a 2 zł. 
 
Prezes MZK M. Paszkiewicz 
ale to propozycja do wszystkich kart abonamentowych , czy tylko do opłaty za 
tydzieo. 
 
Radny E. Chodao 
do tygodniowej. 
 
prezes MZK M. Paszkiewicz  
to niesprawiedliwe, jeżeli obniżyd to wszystkie opłaty. 
 
 
 
 
 



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniesienie poprawek 
Poprawka I – w § 1 ust.2 pkt 5 – skreśla się pkt 5. 
 
    Głosowanie : za – 17, przeciw – 2, wstrzymało się – 1 
                                                                                                   poprawkę przyjęto 
 
Poprawka II – w załączniku nr 2 uchwały w rozdz. III pkt 7- z 5 zł na 2 zł 
 
   Głosowanie: za – 2, przeciw – 15, wstrzymało się – 1 
                                                                                                  poprawki nie przyjęto   
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie całośd uchwały 
 wraz z wprowadzonymi  zmianami. 
 
   Głosowanie : za – 17, przeciw – 2 , wstrzymało się – 1 
 
7.13 – w sprawie programu współpracy Gminy Żagao o statusie miejskim 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 
działalnośd pożytku publicznego na 2011 rok. 
(LXIV/122/2010), (zał. nr 18). 
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
   Głosowanie : za – 20 – jednogłośnie 
 
7.14 – w sprawie określenia trybu i sposobu powoływania i odwoływania 
 członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Żaganiu oraz szczegółowych 
warunków jego funkcjonowania. 
(LXIV/123/2010), (zał. nr 19). 
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
   Głosowanie : za – 20 - jednogłośnie 
 
 
 
 
 
 
 
 



7.15. – w sprawie udzielenia odpowiedzi na skargę. 
(LXIV/124/2010),(zał. nr 20). 
Opinie komisji Rady pozytywne. 
Radny E. Chodao 
niech uzasadnienie do projektu uchwały omówi Komisja Rewizyjna, jak Komisja 
prowadziła postępowanie wyjaśniające, gdy nie było na posiedzeniu pana 
Jana Sierackiego aby udzielił wyjaśnieo w tej sprawie. 
 
Radny A. Łukasiewicz 
Komisja Rewizyjna na posiedzeniu dniu 3.11.2010 r rozpatrywała sprawę skargi 
pana Jana Sierackiego na działalnośd Burmistrza Miasta. Na  podstawie 
wyjaśnieo pani Sekretarz Miasta i radcy prawnej Marii Wrooskiej uzasadnienie 
jest podłączone pod projekt uchwały w w/w/ sprawie i Komisja Rewizyjna 
uznała skargę za bezpodstawną. 
 
Radny E. Chodan 
dlaczego Komisja Rewizyjna nie zaprosiła pana Jana Sierackiego na posiedzenie 
Komisji i o przedstawienie swoich zarzutów. Pan Jan Sieracki jest dzisiaj na Sali 
obrad i proszę o udzielenie panu Sierackiemu głosu. 
 
Radny A. Łukasiewicz 
Komisja Rewizyjna zapoznała się ze skargą i dokumentacją , którą przedstawiła 
Sekretarz Miasta. 
 
Przewodniczący Rady 
to Komisja Rewizyjna odpowiada na skargę jeżeli jest na Burmistrza Miasta 
i Komisja Rewizyjna zapoznała się ze skargą i odpowiedziała. 
 
Radny S. dziura 
Komisja Rewizyjna nie jest sądem i prokuraturą , aby rozstrzygad spory  
i przeprowadzad dochodzenia. Jeżeli obywatel nie zgadza się ze stanowiskiem 
Komisji Rewizyjnej, może oddad sprawę do sądu. 
 
Pan J. Sieracki 
chciałbym zabrad głos, czy przewodniczący Rady pozwoli. 
 
Przewodniczący Rady 
nie udzielił głosu panu J. Sierackiemu. 
 
 



Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 
udzielenia odpowiedzi na skargę pana J. Sierackiego. 
 
           Głosowanie : za – 15, przeciw – 2, wstrzymało się – 3 
 
7.16 – w sprawie udzielenia odpowiedzi na wniosek Prokuratora Okręgowego 
w Zielonej Górze z dnia 23 września 2010 r. o wymierzenie organowi grzywny. 
(LXIV/125/2010 ), ( zał. nr 21). 
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
Radny A. Budziłło 
były dwie sesje nadzwyczajne , to dlaczego dopiero teraz wchodzi ta uchwała 
na sesje. Czy nie było czasu , aby dad wcześniej i o co dokładnie chodzi w tej 
uchwale. 
 
Burmistrz Miasta 
odpowiedź zawarta jest w uzasadnieniu tej uchwały. 
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały 
 
         Głosowanie : za – 17, przeciw – 3 , wstrzymało się – 0 
 
7.17 – w sprawie przystąpienia Gminy Żagao o statusie miejskim do realizacji 
projektu systemowego „ Indywidualizacja procesu nauczania i wychowania 
uczniów klas I – III szkół podstawowych”. 
(LXIV/126/2010), (zał. nr 22). 
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
       Głosowanie : za -  20 – jednogłośnie 
 
7.18 –zmieniająca uchwałę nr LI/191/2009 Rady Miasta Żagao z dnia 
29.12.2009 r. w sprawie Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2010 rok. 
(LXIV/127/201), (zał. nr 23). 
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
       Głosowanie : za – 19 , przeciw – 1, wstrzymało się -1 
 
 



7.19 – zmieniająca Uchwałę Nr LI/192/2009 Rady Miasta Żagao z dnia 
29.12.2009 r w sprawie Miejskiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na 
2010 rok. 
(LXIV/128/2010), (zał. nr 24). 
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
            Głosowanie : za – 20 – jednogłośnie 
 
7.20 – zmieniająca Uchwałę Nr XL/81/2009 Rady Miasta Żagao z dnia 
26.03.2009 r. w sprawie regulaminu określającego wysokośd oraz 
szczegółowe warunki przyznawania dodatków dla nauczycieli zatrudnionych 
w oświatowych jednostkach organizacyjnych prowadzonych przez Gminę 
Żagao o statusie miejskim. 
(LXIV/129/2010), (zał. nr 25). 
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
          Głosowanie : za – 20 – jednogłośnie 
 
7.21 – w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego spółki pod firmą 
Żagaoskie Wodociągi i Kanalizacje sp. z o.o w Żaganiu. 
(LXIV/130/2010), (zał. nr 26). 
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
Do projektu  uchwały dodatkowych  wyjaśnieo udzieliła naczelnik Wydziału 
Zamówieo Publicznych K. Czekalska oraz wniosła omówiła poprawkę  
w § 2 pkt 6. 
Radny E. Chodao 
zadał pytanie prezesowi ŻWiK M. Białemu. 
Przekazujemy do ŻWiK majątek na kwotę 27.532,000 zł, czy pan ma realny plan 
co dalej, czy pan zrobił kalkulację, czy  ten majątek nie zostanie zmarnowany, 
czy wycena jest robiona przez osoby z zewnątrz, czy przez te sama osobę co 
wyceniała majątek ZEC i kto był zleceniodawcą tej wyceny. 
 
 
 
 
 
 
 



Radny M. Zapotoczny 
rada przyjęła uchwałę przekazującą majątek po spółce „Bóbr” , a teraz ktos 
musi zająd się tym mieniem i w naszym interesie jest , aby ktoś tym dobrze 
gospodarował.  
 
Prezes ŻWiK M. Biały 
zapewniam wszystkich radnych , że majątek nie zostanie zaprzepaszczony. 
Kredyt będziemy spłacali z działalności bieżącej spółki. 
 
Burmistrz Miasta  
powiedział , że uchwała ta jest konsekwencją dwóch  uchwał z poprzednich lat 
z roku 2008 i 2010. 
 
Więcej pytao brak. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
    Głosowanie : Za -  19 , przeciw – 1, wstrzymało się – 0. 
 
7.22- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych. 
(LXIV/131/2010), (zał. nr 27). 
Opinie Komisji rady pozytywne. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
     Głosowanie : za  - 19, przeciw – 1 , wstrzymało się – 0. 
 
7.23 – w sprawie określenia wzorów formularzy informacji  
o nieruchomościach i obiektach budowlanych , deklaracji na podatek od 
nieruchomości , wzorów informacji o lasach i deklaracji na podatek leśny, a 
także wzorów informacji o gruntach na podatek leśny. 
(LXIV/132/2010), (zał. nr 28). 
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
     Głosowanie : za – 19 , przeciw – 1, wstrzymało się – 0. 
 
 
 
 
 



7.24- w sprawie ustalenia wykazu wydatków , które nie wygasają z upływem 
2010 r. 
(LXIV/133/2010), (zał. nr 29 ). 
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
     Głosowanie : za  - 20 – jednogłośnie 
 
7.25 –w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2010 rok Gminy Żagao 
o statusie miejskim. 
(LXIV/134/2010), (zał. nr 30). 
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
     Głosowanie : za – 17 , przeciw – 2 , wstrzymało się – 1 
 
7.26 -  w sprawie uchylenia Uchwały Nr LII/8/2010r. dotyczącej udzielenia 
pomocy finansowej dla Powiatu Żagaoskiego na dofinansowanie 
„przebudowy ciągów pieszych (droga do szkoły) w ramach skrzyżowania dróg 
powiatowych ul. Szkolnej z ul. Żelazną oraz ul. Żelaznej z ul. Kolejową  
w Żaganiu”. 
(LXIV/135/2010),(zał. nr 31). 
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
         Głosowanie : za – 19, przeciw – 0 , wstrzymało się -1 
 
7.27 – w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Żagaoskiego 
na dofinansowanie dostosowania pomieszczeo V kondygnacji Szpitala 
Powiatowego w Żaganiu przy ul. Żelaznej 1 a na potrzeby diagnostyczno- 
lecznicze. 
(LXIV/136/2010), (zał. nr 32).  
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
          Głosowanie : za – 20 – jednogłośnie  
 
 
 
 



7.27 – w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Żarskiemu na 
realizację projektu powszechnego szczepienia dziewcząt – uczennic 
pierwszych klas szkół ponadgimnazjalnych prowadzonych i dotowanych 
przez Powiat Żarski , będących mieszkankami miasta Żagao, przeciw wirusowi 
HPV, wywołującemu raka szyjki macicy. 
(LXIV/137/2010), (zał. nr 33). 
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
        Głosowanie : za – 19, przeciw – 0, wstrzymało się -1  
 
7.28 – zmieniająca Uchwałę Nr XXXVIII/134/2005 Rady Miasta Żagao 
z dnia 29.12.2005 r w sprawie nadania nazwy rondu. 
(LXIV/138/2010), (zał. nr 34). 
Opinie Komisji Rady pozytywne. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił gen . M. Różaoski. 
Zaproponowane rondo zlokalizowane jest w ciągu ulicy Żarskiej i proponowana 
nazwa to ”Rondo imienia generała broni Tadeusza Buka” 
Gen. broni T. Buk rozpoczął służbę w Żaganiu w 1984 r jako dowódca plutonu 
 w 29 Pułku Czołgów Średnich , a później  w latach 2003 – 2005 dowodził  
34 Brygadą Kawalerii Pancernej w Żaganiu.  
 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 
 
     Głosowanie : za – 20 – jednogłośnie 
 
8. INTERPELACJE, WNIOSKI I ZAPYTANIA. 
Radny M. Zapotoczny 
 podziękował wszystkim radnym i pracownikom urzędu za  czteroletnią 
współpracę pracę w Radzie Miasta ,a w samorządzie pracuje już 16 lat. 
 
Radny A. Budziłło 
również podziękował wszystkim za współpracę. 
 
 
 
 
 
 
 



Radny E. CHodao 
również podziękował wszystkim radnym i pracownikom urzędu za współpracę. 
 
Radny S. Dziura 
podziękował radnemu Zapotocznemu  i powiedział , że „ nie ma wielkich 
czynów bez marzeo” i należy pamiętad o tym , że radny przez 16 lat pracy 
 w samorządzie dużo zrobił  dla miasta , przyczynił się m.in. do powstania 
obwodnicy , ścieżek rowerowych. Radny nauczył nas krytykowad ,  
ale i proponowad i żal , że radny startuje w nadchodzących wyborach  
do sejmiku samorządowego. 
 
Przedstawicielka Zarządu Głównego Polskiego Związku Niewidomych ,  
Koło w Żaganiu  T. Bulanda wręczyła złotą honorową odznakę Polskiego 
Związku Niewidomych Burmistrzowi Miasta za współpracę. 
 
10. ODPOWIEDZI  NA  INTERPELACJE . 
Odpowiedzi na interpelacje nie było. 
Przewodniczący Rady Z. Mirski podziękował wszystkim za współpracę 
 i podsumował okres 4 letniej pracy  V kadencji w latach 2006 – 2010. 
Wiceprzewodniczący Rady D. Kudła odczytał list z podziękowaniami dla 
Burmistrza Miasta od Marszałka Województwa Lubuskiego . 
Prezes Uniwersytetu III Wieku F. Teoludzka podziękowała Burmistrzowi Miasta 
w imieniu słuchaczy Uniwersytetu III wieku. 
 
11. ZAMKNIĘCI  SESJI. 
Przewodniczący Rady Z. Mirski poinformował , że porządek obrad został 
zrealizowany w związku z tym ogłasza zakooczenie  sesji i zaprosił  wszystkich 
na mały poczęstunek do Sali Familijnej. 
Burmistrz Miasta również podziękował wszystkim za współpracę i rozdał małe 
upominki radnym za pracę i na zakooczenie V kadencji. 
Sesję zamknięto o godzinie 13:30. 
Na tym protokół zakooczono. 

 
Protokołowała : 
 
Janina  Kaczor 
 


